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Sz. Pan
Artur Kijewski 
Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny!

Problem  wyposażenia  przestrzeni  publicznej  w  defibrylatory,  który  Pan  zgłasza
w swojej  interpelacji  z  dnia  28 lutego br.,  jest  nam znany i  bliski.  W poprzednich latach
Miasto wyposażyło już w takie urządzenia budynki Urzędu Miasta, hale sportowe, jednostki
PSP i OSP. Wiele obiektów handlowych na terenie miasta takie urządzenia również posiada.
Zgadzam  się  z  Panem,  że  pożądana  byłaby  dalsza  rozbudowa  systemu,  umożliwiająca
potrzebującym jeszcze szerszy dostęp do tych urządzeń. Na tym etapie  potrzebna jest  już
jednak swoista inwentaryzacja istniejących urządzeń, a następnie analiza kolejnych potrzeb.
Będę  chciał,  by  nad  tym  aspektem  pochylili  się  już  eksperci,  np.  z  grona  ratowników
medycznych, Pogotowia Ratunkowego oraz „Zespołu konsultacyjnego ds. ochrony zdrowia”.
Działanie to, w efekcie, powinno zaowocować konkretnym wnioskiem do projektu budżetu na
2020 r.
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Prezydent Miasta Kalisza
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